

# 40<sup>TH</sup>

# ESOPRS



# NICE 2022

## — ANNUAL MEETING

### 15-17 September 2022 • NICE

EUROPEAN SOCIETY OF OPHTHALMIC PLASTIC  
AND RECONSTRUCTIVE SURGERY —

[2022.esoprs.eu](http://2022.esoprs.eu)



■ PALAIS DE LA MÉDITERRANÉE

#### MAIN TOPICS:

- EYELID
- LACRYMAL
- ORBIT
- AESTHETIC
- LIVE SURGERY
- SOCKETS

((•)) Live SURGERY

WORKSHOP INJECTIONS

Toxin Hyaluronic acid

JOINT MEETING WITH

SOPREF / SAMCEP

African Society of Ophthalmic

Plastic and Reconstructive Surgery



Scan me for more details  
on programme

*See you  
in Nice!*



General organisation: MCO Congrès - Villa Gaby - 285 Corniche JF Kennedy - 13007 Marseille - Tél. : +33 (0)4 95 09 38 00  
ESOPRS 2022 general information (registrations, scientific, partners & sponsors):  
Natalie RUXTON - [natalie.ruxton@mcocongres.com](mailto:natalie.ruxton@mcocongres.com)  
Viviane BARBARISI - [viviane.barbarisi@mcocongres.com](mailto:viviane.barbarisi@mcocongres.com)

# SCIENTIFIC CONGRESS INFORMATION

## LOCAL ORGANIZING COMMITTEE

• Jacques Lagier • Jerome Delas • Arnaud Martel •  
& Olivier Galatoire (French representative for ESOPRS)

### EDITO

Chers amis,

C'est avec plaisir et grande joie que nous vous accueillerons au **40<sup>ème</sup> congrès de l'ESOPRS** que nous organiserons à Nice les 15, 16, 17 septembre 2022.

Ce congrès se tiendra en présentiel dans le cadre du Palais de la Méditerranée sur la mythique « Promenade des Anglais » face à la mer. Les objectifs historiques de la **Société Européenne ESOPRS** sont de promouvoir la pratique et l'enseignement de la chirurgie plastique ophtalmique en Europe

Malgré les inquiétudes liées à la pandémie notre envie de nous retrouver et d'échanger sur nos métiers et pratiques est la plus forte.

Il est plus indispensable que jamais que la spécificité et le savoir-faire de l'**occuloplastie** s'impose dans la prise en charge de nos patients.

**Nous vous proposons un programme très riche**

- Jeudi Pré-cours incluant des retransmissions de cas en live
- Vendredi et samedi congrès avec des experts et speakers venant du monde entier.

**Nous organiserons parallèlement**

- Des joint meetings en association avec des sociétés savantes partenaire, SOPREF, SAMCEP, African Society of oculoplasty...
- Une session d'injections en live de Toxine Botulique et d'acide hyaluronique
- Une session de chirurgie en live avec les plus grands experts de la discipline

Plus de détails au sujet du **programme, inscriptions, soumission de vidéos et de posters** seront annoncés prochainement

Bien amicalement,  
Jacques Lagier MD

Dear friends,

*It is with pleasure and great joy to welcome you to the **40<sup>th</sup> ESOPRS congress** that we will organize in Nice between September 15-17, 2022.*

*This congress will be held in person within the framework of the Palais de la Méditerranée on the mythical "Promenade des Anglais" facing the sea. The historical objectives of the **European Society ESOPRS** are to promote the practice and teaching of ophthalmic plastic surgery in Europe.*

*Despite the concerns related to the pandemic, our desire to meet again and discuss our professions and practices is the strongest.*

*It is more essential than ever that the specificity and know-how of **occuloplasty** be imposed in the care of our patients.*

**We offer you a rich program:**

- Thursday Pre-course including live case broadcasts
- Friday and Saturday with experts and speakers from all over the world

**We will organize in parallel:**

- Joint meetings in association with partner learned societies, SOPREF, SAMCEP, African Society of oculoplasty ...
- A session of live injections of Botulinum Toxin and hyaluronic acid
- A live surgery session with the greatest experts in the discipline

*More details about the **program, registrations, video and poster submission** will be announced soon.*



Kind regards,  
Jacques Lagier MD

## ESOPRS EXECUTIVE COMMITTEE

**President**

Eva Dafgård Kopp

**Treasurer**

David Verity

**Secretary & President Elect**

Dion Paridaens

**Immediate Past President**

F. Quaranta-Leoni

## ABSTRACT REVIEWING COMMITTEE

- Jacques Lasudry • Ramon Medel • Dan Georgescu • Jonathan Roos • Rachna Murthy •  
• Renata Migliardi • Olivier Galatoire • Arnaud Martel • Jerome Delas •